
Protokoll - styrelsemöte Handbollssektionen 
  
Tisdag 1/12 2020 kl.18.30 – 19.30. 
Plats: Hemma hos Minna Risselåsvägen 4 
  
Deltagare: (X) 
Minna Tikkanen Annerstedt sekreterare/ordförande 
Lillemor Barnerud ledamot/sekreterare  
Jon Annerstedt ledamot/kassör 
Anki Henriksson Suppleant 
Kicki Texmo Gillblad ledamot  
 Anna Backman Wikström Adjungerad med via telefon 
 
Ej närvarande: 
Magnus Strid Vår kontaktperson i huvudstyrelse 
Malin Carlzon Suppleant 
Maja Pålsson Suppleant 
 
• Föregående protokoll 2020-10-06Beslutar att lägga den till handlingarna. 
  
•••• Styrelsearbete Årscykel – planering 

 
Arbetsområden: 
Hemsida IFK uppdatering–Beslut Jon lägger in våra protokoll på IFK s hemsida ,  
Lillemor uppdaterar hemsidan med styrelsens kontaktuppgifter 
Fika ansvarig - Kicki 
Facebook – Jon/Anki 
Tränare-samordning – Kicki/Anna 
Umbro/sportringen användning av pengen/ Sponsring – Anki&Jon 
  
Dagordning 
 
Budget 2020/21 
 
Jon kommer att göra en budget uppföljning för 2020. 
 
Anna kollar med Karin H om vi kan få nåt ekonomiskt stöd för förlorade intäkter. 
 
Jon pratar med Charlott/Monica på kansliet vid frågor om föregående budget som sektions 
stöd mm. 
 
En sen inkommen faktura från Taxi Strömsund resulterar i ett minus i budgeten  
 

•••• Ekonomiska läget (Jon) 129381 Kr 
 
• Säsongen 2020/2021: 
 



Ingen träning Engconhallen stängd tom 31/12 2021 

 
F12 
 
Matcher inställda 
 
FDE (-10, -11, -12,-13) ”lågstadiet/knattelaget”) 
 
Träningen Pausad och när träningen kommer igång så marknadsför Marlene att gruppen 
finns så det kan värvas nya spelare 
Utdelning av informationsblad i skolorna bör göras på nytt i syfte att rekrytera fler spelare. 
  
  
• Marknadsföring / Sponsring / Försäljning 
 
Hemsida/Facebook - Viktigt att vi håller den uppdaterad. Jon påbörjar uppdatering 
 
Överdrags Tröja- Beställd Anki kollar med fler sponsorer 
 
Försäljning – Tar upp det under våren 
  
•••• Utbildning 

 
Utbildade tränare är mycket viktigt! 
Hur löser vi domarfrågan vid våra sammandrag? Vi köper in dem tjänsterna. På sikt är det 
möjligt att vi bjuder in till domarutbildning. 
 
Lillemor, Anki och Kicki& Maja går tejpningsutbildning den 26/11Inställt Nytt datum 
kommer 
 
• Övriga frågor 
 Anna är med i en krisledningsgrupp som träffas varje vecka där frågor  tas upp bla om 
hur det annorlunda läget kommer påverka unga idrottare samt den ekonomiska biten med 
förlorade intäkter. 
 
Minna kollar med nyckellistan och återkommer. 
  
Match -Herr div3 och dam div 2 Östersund planerad att spelas 31/1 i Engconhallen 
Strömsund  
  
• Nästa möte 
 
Tisdag 19/1 18.30 hos Minna 

 
/ Lillemor 


